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Grundejerforeningen	  VIGEN	  
	  

Referat	  af	  generalforsamling	  –	  8.	  August,	  2015.	  
	  

	  
Formanden	  bød	  velkommen.	  
	  

1.	  Valg	  af	  dirigent:	  
Arne	  Lærkeborg	  valgt.	  
Konstaterede	  at	  generalforsamlingen	  var	  lovligt	  indkaldt.	  
15	  grunde	  ud	  af	  23	  repræsenteret.	  
	  

2.	  Bestyrelsens	  beretning:	  
Fællesudvalgets	  hjerterstarter	  er	  nu	  opsat	  på	  Stølsgården.	  Der	  vil	  komme	  indbydelse	  til	  
instruktionsmøde	  senere.	  	  	  
Henviste	  til	  Trygfondens	  app	  med	  instruktioner.	  
	  
Græsslåning:	  Der	  vil	  i	  fremtiden	  ikke	  blive	  givet	  advarsel	  til	  grundejere,	  der	  ikke	  far	  slået	  græsset	  
indenfor	  reglerne	  i	  vedtægterne,	  som	  vedtaget	  sidste	  år	  
	  
Bestyrelsen	  vil	  udarbejde	  en	  liste	  med	  telefonnumre,	  som	  kan	  bruges	  i	  nødstilfælde.	  
	  
Kystsikring:	  	  
Der	  er	  vedtaget	  en	  ny	  lov	  om	  forhøjelse	  af	  dæmninger	  etc.	  	  
Fællesudvalget	  arbejder	  med	  sagen.	  Et	  foreløbigt	  overslag	  for	  omkostninger	  siger	  ca.	  Kr.	  20.000	  per	  
parcel.	  Alle	  skal	  deltage,	  idet	  forsikringsselskaberne	  ellers	  ikke	  vil	  forsikre	  husene.	  Der	  undersøges	  
også	  om	  et	  fælles	  banklån.	  
	  
Henstilling	  om	  at	  grundejerforeningen	  bruger	  de	  indkøbte	  skærver	  til	  reparation	  af	  huller	  i	  vejen	  uden	  
for	  egen	  grund.	  
	  
Keld	  Nielsen	  nævnte,	  at	  der	  var	  planer	  om	  at	  fusionere	  eller	  overtage	  Karrebæk	  vandværk	  
	  
Kommentarer	  til	  beretningen:	  
	  
Keld	  Nielsen:	  Nævnte	  at	  vi	  tidligere	  har	  fået	  leverandøren	  af	  skærver	  til	  at	  fordele	  disse	  på	  vejen..	  
	  
Beretningen	  enstemmig	  godkendt.	  
	  

3.	  Forelæggelse	  af	  regnskab	  og	  budget	  for	  2016.:	  
	  
Kaj	  Aarup	  oplæste	  det	  fremsendte	  regnskab.	  
	  
Godkendt.	  
Bestyrelsens	  forslag	  til	  budget	  for	  2016	  oplæst.	  Indebær,	  at	  der	  ikke	  bliver	  indbetalt	  til	  vejfond	  i	  2016.	  
	  
Godkendt.	  
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4.	  Forslag	  fra	  medlemmer.	  
	  
Indkommet	  følgende	  forslag:	  	  	  
	  
Keld	  Nielsen	  vedr.	  tilføjelser	  til	  vedtægter:	  
§	  6	  stk.	  2:	  
Samt	  vedligeholde	  rabatter	  og	  hæk	  /	  beplantning	  mod	  vejene.	  
§	  10	  stk.	  8:	  	  
Der	  foretages	  årlig	  påfyldning	  af	  belægning	  på	  hele	  vort	  vejnet,	  således	  af	  hele	  vejen	  fremtræder	  
uden	  huller	  og	  dybe	  kørespor..	  
	  
Gitte	  Larsen:	  
Mobilnumre	  på	  hvem	  man	  skal	  henvende	  sig	  til,	  når	  der	  springer	  et	  vandrør	  –	  på	  for	  eks.	  Vejen,	  
som	  jeg	  var	  udsat	  for.	  
	  

Diskussion;	  
	  
Første	  forslag:	  
Formanden	  nævnte	  at	  hække	  /	  træer	  skal	  være	  klippet,	  således	  at	  vejene	  er	  brede	  nok	  til	  passage.	  
	  
Forslaget	  vedtaget.	  Bestyrelsen	  drager	  omsorg	  for	  at	  dette	  bliver	  tilført	  $	  6	  stk.	  2.	  
	  
Andet	  forslag:	  
Poul	  Nørgard:	  	  	  
Udjævning	  af	  skærver	  i	  forbindelse	  med	  udlægning	  af	  disse	  i	  bunker	  vil	  kræve,	  at	  der	  møder	  folk	  op.	  
Såfremt	  betaling	  for	  påfyldning	  af	  belægning	  skal	  der	  præciseres	  nærmere,	  i	  hvilken	  stand	  vejen	  skal	  
være.	  Endvidere	  præciseres	  vedr.	  evnt.	  snerydning.	  
Svend:	  
Årlig	  udlægning	  vil	  betyder,	  at	  vejene	  vil	  blive	  højere	  og	  højere,	  hvilket	  vil	  gve	  problemer	  med	  
regnvand.	  Kan	  ikke	  se,	  at	  der	  er	  noget	  i	  vejen	  med	  vore	  veje.	  
Bente	  Storm:	  
Foreslog	  at	  vi	  hvert	  år	  efter	  generalforsamling	  samles	  til	  udbedring	  af	  vejene.	  
Poul	  Nørgard:	  
Evnt.	  indkalde	  til	  arbejdsweek-‐end.	  Dem	  der	  ikke	  møder	  op,	  skal	  betale	  et	  beløb.	  
Kaj	  Aarup:	  
Mener	  at	  vore	  veje	  er	  i	  meget	  pænt	  stand.	  
Arne	  Lærkeborg:	  
Foreslår	  at	  bestyrelsen	  kommer	  med	  et	  oplæg	  til	  fælles	  arbejde.	  
Birgit	  Jensen:	  
Foreslår	  at	  hver	  enkelt	  grundejer	  selv	  fylder	  på	  uden	  for	  sin	  egen	  grund.	  
	  
Der	  blev	  vedtaget,	  at	  bestyrelsen	  skal	  komme	  med	  et	  oplæg	  til	  evnt.	  ændring	  af	  vedtægterne.	  vedr.	  
vedligeholdelse	  af	  vejene.	  
	  
Keld	  Nielsen	  trak	  sit	  forslag	  tilbage.	  
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Der	  var	  endvidere	  indkommet	  følgende	  forslag	  til	  diskussion	  fra	  Keld	  Nielsen:	  	  
	  
Indbetaling	  til	  vejfond	  nedsættes	  eller	  sættes	  i	  bero	  så	  længe	  der	  er	  rimelig	  dækning	  til	  
vedligeholdelse	  af	  vejen.	  
	  	  
Det	  påhviler	  hver	  grundejer	  at	  drage	  omsorg	  for	  at	  mosegrise,	  rotter	  og	  muldvarper	  bliver	  
udryddet	  på	  grunden.	  
	  
Græsslåning	  udført	  af	  entreprenør:	  kunne	  godt	  ønske	  at	  græsset	  blev	  fjernet	  efterfølgende,	  så	  det	  
ikke	  ligger	  og	  rådner.	  

	  
Diskusion:	  

	  
Mosegrise:	  
Forslag	  til	  ændring	  af	  vedtægterne,	  således	  at	  der	  kan	  forlanges	  udryddelse.	  
	  
Der	  vil	  senere	  fremkomme	  indkaldelse	  til	  ekstraordinær	  generalforsamling,	  idet	  dette	  ikke	  kan	  
vedtages	  her.	  
	  
Græsslåning:	  
Problemet	  skulle	  være	  løst	  med	  de	  nye	  vedtægter	  om	  tidlig	  græsslåning.	  
	  
Vedtægter	  skal	  også	  ændres	  vedr.	  	  indkaldelse	  på	  generalforsamling.	  
Dagen	  ændres	  til	  lørdag	  og/eller	  søndag	  og	  indkaldelse	  kan	  også	  foretages	  elektronisk.	  
	  

5.	  Valg	  til	  bestyrelse:	  
På	  valg	  var:	   	   Kaj	  Aarup	  -‐	  genvalgt	  

Birgit	  Jensen	  –	  genvalgt	  
6.	  valg	  af	  suppleant	  til	  bestyrelsen:	  

Gitte	  Larsen	  valgt.	  
7.	  valg	  af	  revisor	  og	  revisorsuppleant:	  

Merete	  Jørgensen	  genvalgt	  som	  revisor	  
Arne	  Lærkeborg	  valgt	  som	  revisorsuppleant	  
	  

8.	  Eventuelt:	  
Der	  skal	  udsendes	  revideret	  adresseliste.	  
	  
Der	  blev	  nævnt,	  at	  der	  stadig	  er	  enkelte,	  som	  kører	  alt	  for	  hurtigt,	  selvom	  vi	  har	  fået	  opsat	  et	  
skilt	  –	  specielt	  på	  den	  lige	  strækning.	  
Det	  henstilles	  til	  alle,	  alt	  man	  kører	  langsomt	  –	  delvis	  p.g.a.	  støvgener	  men	  og	  af	  hensyn	  til	  
legende	  børn.	  15	  km/t	  vil	  nok	  være	  passende.	  
	  
Mødet	  hævet:	  
	  
	  
	  
Jan	  Davidsen-‐formand	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Kaj	  Aarup-‐referant	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Arne	  Lærkeborg-‐dirigent	  
	  


